
 

Besluitenlijst Cie BM 
Datum 17-06-2024 
Tijd 21:20 - 22:31 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Mw Patricia Vaessen 
Aanwezigen Anouk Dolmans,  Bert Achten,  Britt Pasaribu,  Carla de Groot, Ernest Oele, 

Dirk Franssen (wethouder), Felix van Ballegooij (wethouder), Frans Janssens, 
Yolanda Hoogtanders (burgemeester), Ger Julicher,  Jonathan Felix,  Jos 
Tobben,  Kay Beek,  Laura Tegels, Leon Damen,  Martin Krabbenborg, Mat 
van Delden, Michael Kalthoff,  Patricia Vaessen,  Paul Hermans,  Rachel 
Esser,  Ron Piepers,  Turgut Celebi, Jos Vervuurt (griffier),  Wim Einig, Jos van 
Rey (wethouder) 
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Opening 
- Vaststellen van de agenda 
- Mededelingen portefeuillehouder(s) 
- Voorraadagenda 
- Besluitenlijst 
- Afspraken en toezeggingen 
- Ingekomen stukken 
 

De voorzitter opent de vergadering. 
Kay Beek en Jonathan Felix zullen de zaal verlaten als het onderwerp VRLN aan 
de orde is.  
De commissie stelt de agenda, de voorraadagenda en de besluitenlijst vast.  
LVR merkt op dat de zienswijze VRLN niet het woord "concept" bevat, terwijl dit 
wel was toegezegd. 
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RAADSVOORSTEL 
De commissie geeft aan of de voorstellen rijp zijn voor behandeling in de raad. 
Zo ja, dan geeft de commissie per agendapunt aan of het een hamerstuk of 
bespreekstuk is. Behandeling van deze raadsvoorstellen vindt plaats in twee 
termijnen. 
 

2.a 
 

Ontwerp Begroting 2025 en begrotingswijziging 1 2024 VRLN 
Woordvoering vindt plaats door CDA, DS, GL, LVR, VVD en PvdA. Reagerend op 
de woordvoering vanuit de commissie deelt burgemeester Hoogtanders mede: 
1. het is inderdaad complex om de stukken van de VRLN te lezen c.q. te 
begrijpen. Zo er behoefte is om technische uitleg te krijgen, wil de 
burgemeester met de VRLN overleggen om hiervoor een sessie te organiseren; 
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2. VRLN neemt dit najaar een besluit over huisvesting brandweerkazerne; 
3. uitgangspunt van beleidsarm is prima maar er moet altijd ook ruimte zijn 
voor nieuwe ontwikkelingen.  
LVR vraagt om externe expertise om de stukken van de VRLN te beoordelen. 
VVD stelt voor dat de VRLN online bijeenkomsten organiseert.        
 
De commissie acht het onderwerp rijp voor behandeling in de raad, agendering 
als hamerstuk. 
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Voordracht nieuw lid Rekenkamer 
Op verzoek van de raad is een voordracht voor benoeming van een 4e lid van 
de Rekenkamer opgesteld. 
Benoeming kan in de raad van 4 juli bij acclamatie plaatsvinden. Mevrouw 
Knapen zal aanwezig zijn om, na benoeming, beëdigd te worden. 
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Visie Opvang Nieuwkomers 
Woordvoering vindt plaats door VVD, PvdA, LVR, GL, D66, DS en CDA. Partijen 
zijn positief over de voorliggende visie. VVD vindt dat ook gemeenten in de 
regio hun verantwoordelijkheid dienen te nemen en roept het college op 
hiertoe overleg te voeren. PvdA zegt dat met dit stuk een duidelijke koers kan 
worden gevaren maar wel met barmhartigheid. LVR betreurt het dat niemand 
het heeft over de oorzaak waarom mensen vluchten, veelal gelegen in geo-
politieke strijd. GL is blij dat het vraagstuk door middel van deze visie in 
Roermond breder wordt bekeken dan op basis van landelijk beleid strikt 
noodzakelijk zou zijn. D66 zegt dat Roermond niet slecht scoort qua aantallen 
opvang maar met de realisatie toch onder de taakstelling zit. Hoe denkt het 
college te bereiken dat de taakstelling, mogelijk al in 2025 en niet pas in 2027, 
wordt bereikt? DS vraagt aandacht voor communicatie met de omgeving met 
als doel te streven naar draagvlak. Verder vraagt DS aandacht voor het 
wegnemen van de beeldvorming dat alle vrijkomende woningen naar 
asielzoekers gaan. CDA informeert naar de te kiezen lijn qua vastgoed voor de 
huisvesting, afweging tussen huren en kopen. 
 
Wethouder van Rey: 
1. er is een regietafel waarin de zeven Midden-Limburgse gemeenten 
overleggen over de opvang. Namens Roermond nemen burgemeester 
Hoogtanders en wethouder van Rey hieraan deel. Hierin wordt ook gesproken 
met de CdK en de gedeputeerde Wonen. De Spreidingswet geldt nog steeds. 
Op basis van deze wet kunnen taakstellingen tussen gemeenten worden 
uitgewisseld. Dit is met name relevant omdat er in Midden-Limburg twee grote 
opvangcentra zijn, nl. in Echt en in Baexem. Roermond is solidair met mede-
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overheden; 
2. Roermond streeft er nog steeds naar om (uiterlijk 1 november 2024) te 
voldoen aan de taakstelling van 290 en overlegt daarover met het COA. Een 
aanbod van de gemeente voor langdurige opvang (5 tot 10 jaar) is echter niet 
tot uitvoering gekomen. Er is nu overleg met het COA over meerdere locaties in 
Roermond. Komt er overeenstemming, dan worden de fractievoorzitters 
daarover geïnformeerd. Maar een locatie is niet á la minute klaar. Als een 
locatie is gevonden, moet die eerst nog geschikt worden gemaakt c.q. 
verbouwd; 
3. opvang van 100 vluchtelingen in Fletcher Hotel telt tot nu toe niet mee in 
realisatie van de taakstelling. Roermond vindt dat dit wel zou moeten. Gelukkig 
steunt de provincie ons nu daarin;   
4. met betrekking tot opvang van Oekraïners is een locatie gevonden waarvoor 
een intentieovereenkomst is ondertekend. Ook hier moeten echter eerst ook 
nog bouwkundige voorzieningen getroffen worden; 
5. problematiek van het huisvesten van statushouders vormt een grotere 
uitdaging dan het voldoen aan de taakstelling van vluchtelingen en Oekraïners; 
6. woningcorporatie is de eerst aangewezene om te communiceren over 
toegewezen woningen aan statushouders maar de gemeente heeft geleerd en 
zal ook zijn verantwoordelijkheid nemen; 
7. het is nog niet duidelijk welke gevolgen het hoofdlijnenakkoord nog zal 
hebben voor de huisvesting van statushouders maar de echte oplossing is 
"bouwen, bouwen, bouwen". 
 
Wethouder van Ballegooij zegt trots te zijn op het voorliggende stuk. Elke euro 
die aan de voorkant wordt geïnvesteerd in een goed inburgeringsproces van 
mensen die ook in Roermond gaan blijven, betaalt zich aan de achterkant 
driedubbel uit. Burgemeester Hoogtanders sluit zich hierbij aan, met deze visie 
en het daaronder liggende actieplan wordt een heel goede basis gelegd. 
 
De commissie acht het stuk rijp voor behandeling in de raad, agendering als 
hamerstuk. 
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COMMISSIEVOORSTEL 
Behandeling van commissievoorstellen vindt plaats in één termijn. 
 

5.a 
 

Veiligheid 
De commissie bespreekt actuele zaken op het gebied van veiligheid. 
Vriendelijk verzoek om door commissieleden voorgestelde onderwerpen c.q. te 
stellen vragen uiterlijk de vrijdag voorafgaand aan de vergadering per e-mail 
bij de griffie aan te leveren, zodat beantwoording door de portefeuillehouders 
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kan worden voorbereid. 
 
Vraag LVR, Wim Einig: 
Verzoek om op de Roerkade camerabewaking te plaatsen. Daar het horeca 
bezoek en festiviteiten zich heeft verplaatst van Stationsplein naar de 
Roerkade. Dit is in belang voor de veiligheid en ook handvaten voor politie. 
 

Ten aanzien van het verzoek van de LVR om structureel cameratoezicht in te 
stellen op de Roerkade zegt burgemeester Hoogtanders dat cameratoezicht 
uiterst goed en zorgvuldig gemotiveerd moet worden. Inzet van camera's dient 
proportioneel te zijn. Op de Roerkade worden camera's ingezet wanneer dit 
nodig wordt geacht, bijv. bij evenementen. Burgermeester Hoogtanders laat 
nog weten of de camera's die tijdelijk worden geplaatst eigendom van de 
gemeente zijn of worden gehuurd.  
 
LVR vraagt aandacht voor overlast in de omgeving van het station. VVD vraagt 
aandacht voor overlast op de Hamstraat door fatbikes. Burgemeester 
Hoogtanders is bekend met de geluiden over overlast in de omgeving van het 
station en de Hamstraat. Er zijn verschillende vormen van overlast: verwarde 
personen, bedelaars, fatbikes etc. De overlast wordt in kaart gebracht en op 
basis van de resultaten daarvan wordt bekeken welke actie nodig is. 
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Coffeeshopbeleid 
VVD vraagt op welke termijn besluitvorming over de enig overgebleven 
aanvraag plaatsvindt. Is er een beeld van de effecten als ook deze aanvraag 
wordt afgewezen en de huidige twee shops moeten sluiten? LVR sluit zich aan 
bij deze vraag en informeert verder of er nog steeds overleg plaatsvindt met de 
omwonenden van de huidige coffeeshops. Burgemeester Hoogtanders zegt dat 
op korte termijn een besloten bijeenkomst wordt belegd waarin informatie 
wordt gegeven. 
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Evaluatie Beeldvormende informatiebijeenkomsten 
Er hebben in september 2023 en mei 2024 een tweetal evaluatiegesprekken 
plaatsgevonden met vertegenwoordigers van fracties, college, ambtelijke 
organisatie en griffie. De Agendacommissie beeldvormende bijeenkomsten 
heeft op basis daarvan -conform afspraak in het presidium- een 
commissievoorstel voorbereid ter bespreking in de commissie BM. Deze ligt ter 
bespreking voor. 
 

LVR vraagt of het opstellen van de regels in de tijd naar voren kan worden 
gehaald. Er wordt nu gezegd "na de zomer", maar dat is wel erg ruim. De 
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griffier zal dit bekijken en het onderwerp met behandeldata opnemen op de 
voorraadagenda. 
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Ingekomen stukken uit de raad van 6 juni (onder voorbehoud) 
Er zijn geen ingekomen stukken.  
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Rondvraag 
Heeft er overleg plaatsgevonden met Eifel over de jurist in toga voor de 
rechtbank en wat waren de resultaten? Burgemeester Hoogtanders zegt dat de 
raad wordt geïnformeerd zodra de uitkomst van het overleg bekend is. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.31 uur.  

 


